
Först lite information om valberedningens arbetssätt under året, det har 

bestått av: 

 

• Kontakter med styrelsen för att lyssna av hur styrelsen fungerar och särskilt stämma av vilka 

kompetenser som kan behöva kompletteras med. 

 

• Information / utskick till alla medlemmar om möjligheten att kandidera till styrelsen och 

valberedningen. 

 

• Intervjuer med sittande styrelseledamöter och med kandidater till styrelsen. 

 

• Uppsökande verksamhet 

 

Här publiceras nu valberedningens förslag på 

styrelseledamöter inför 

årsmötet 27 april: 

 

Ordförande: 

Anders Svensson (omval 1 år) 

 

Övriga ledamöter: 

Andreas Stridh (omval 2 år) 

Göran Ekholm (omval 2 år) 

Karolina Landal (omval 2 år, hon valdes in på extra årsstämma under 2022) 

 

Avgångar 

Jens Gremark, Joel Gamerov och Hanna Anderson har meddelat avgång 

 

Nyval: 

Janne Olsson, 2 år 

Per Östergren, 1 år såsom adjungerad till styrelsen  

Joakim Friberg, 1 år 

Martin Mestanza, 1 år 

Patrik Axelsson, 1 år 

 

Val av revisor: 

Ulf Kraft (omval 1 år, Ulf valdes in på extra årsstämma under 2022) 

Revisors förslag på valberedning: 

Peter Johansson, ordförande, omval 1 år 

Tobias Larsson, omval 1 år 

Mikael Pers, nyval 1 år 

 

 



Presentation av de ledamöter som föreslås till nyval: 

 

Janne Olsson 

Janne Olsson 58 år, boende i Ekeby-Almby. 

Tennis- och padelförälder och entusiastisk nybörjare inom tennis. Tycker om träning och lever efter 

grundfilosofin att om något ska bli gjort måste man bidra för att något ska hända. 

Bott i Örebro i 10 år, dessförinnan dryga 20 år i norra Sverige. Har en bakgrund inom försvarsmakten 

men har jobbat inom HR i industrin de senaste 10 åren. 

Familj med sambo och två hemmaboende döttrar, båda engagerade inom ÖTK regi. 

 

Per Östergren 

Per Östergren, 51 år, sambo med Louise och far till 3 barn varav den yngsta, Idah, är aktiv i 

verksamheten i såväl tennis som padel. 

Jag och min bror Ola, har spelat padel-seriespelet i föreningen men tyvärr tvingats lägga ner då annat 

pockade på vår uppmärksamhet. 

Jag älskar racketsport, är helt oskolad, vilket kanske med detta engagemang enkelt kan utvecklas. 

Tennis var under min uppväxt alltid en uppskattad aktivitet/tävling som jag alltid haft stor kärlek till. 

Jag vill engagera mig i klubben av flera anledningar. Bl.a. då jag vill understödja utveckling av 

verksamheten i utomhusmiljön. Dessutom ge support till en redan positiv verksamhet, i syfte att ge 

ytterligare kraft att utvecklas för att attrahera flera aktiva samtidigt som verksamheten ska värna om 

att spelare kan utvecklas även på högsta nationella nivå, i vår förening. 

 

Joakim Friberg 

Jag är 56 år och har 4 barn [ 2 vuxna och 2 tonåringar]. 

Kommer ursprungligen från Kopparberg men har bott i Örebro sedan 2001. 

Är VD på Mintec Paper i Köping sedan 2010. 

Har genom åren spelat fotboll, handboll och en del tennis. Då alla 4 barnen vara aktiva inom båda 

fotboll och handboll har det även blivit en del tränaruppdrag och andra arbeten runt deras 

aktiviteter. 

På senare år har jag haft möjlighet att börja med padel vilket jag uppskattar. 

 
Martin Mestanza 

Martin är ursprunglig från Perù. Han är grundare till Föreninhen Simon Viva och idrottsföreningen 
Simon Sportklubb. Han är utbildad som ledare/tränare inom fotboll (Ungdomsnivå SVFF), 

ledare/tränare inom basket (grundnivå SVBF) och ledare/tränare TGU2 inom tennis (Svenska 
Tennisförbundet). 

Numera är Martin deltid anställd som föreningskoordinator och verksamhetsansvarig och deltid jobbar 
som väktare hos Securitas i Örebro.  

Martin är engagerade i olika föreningar och numera  bland andra som viceordförande i RUF Romska 
Ungdomsförbundet och Latinamerika koordinator för organisationen CLDD.    

 

 



 

Patrik Axelsson 

Mina första tennisbollar slog jag i hallen när den var ny för över 40 år sedan och jag har inte slagit 

mina sista ännu. Spelar och tävlar för klubben i veteranserien och är på banan minst 2 timmar i 

veckan. Egenföretagare i dryckesbranchen, har mina båda barn aktiva i klubben sen länge och är i 

hallen nästan varje dag. Brinner för föreningslivet och vill jobba för mer engagemang bland 

medlemmarna i Örebro TK, därför vill jag åter ta en plats i styrelsen. 

 

Med vänlig hälsning 

Valberedningen Örebro Tennisklubb 

Peter Johansson & Tobias Larsson 


